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PREDSJEDNIKU HRVATSKOGA SABORA

Na temelju članka 196. Poslovnika Hrvatskoga sabora te sukladno članku 41. Zakona o proračunu
(”Narodne novine” broj, 144/21) na PRIJEDLOG DRŽAVNOG PRORAČUNA REPUBLIKE
HRVATSKE ZA 2025. GODINU I PROJEKCIJA ZA 2026. I 2027. GODINU podnosim/imo sljedeći

AMANDMAN

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. POVEĆANJE NOVI PLAN
2025.

096 MINISTARSTVO ZDRAVSTVA 4.831.941.450 50.000.000 4.881.941.450
09605 Ministarstvo zdravstva 1.198.898.579 50.000.000 1.248.898.579
36 ZAŠTITA ZDRAVLJA 1.198.898.579 50.000.000 1.248.898.579
3602 INVESTICIJE U ZDRAVSTVENU
INFRASTRUKTURU

221.852.796 50.000.000 271.852.796

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. SMANJENJE NOVI PLAN
2025.

020 VLADA REPUBLIKE HRVATSKE 156.102.013 50.000.000 106.102.013

OBRAZLOŽENJE

S obzirom na to kako su neki gradovi i općine od prve najbliže
bolnice udaljeni i do 120km te kako je to često razlog smrtnih
slučajeva građana sjeverozapadne Istre smatramo kako postoji
velika potreba za izgradnjom još jedne bolnice u sjevernoj Istri.

Bolnica bi trebala uključivati rodilište te omogućiti
specijalističke preglede. S obzirom na to kako se trenutno
financira prijevoz do pulske, odnosno riječke bolnice te se time
stvaraju visoki troškovi kojih ne bi bili kada bi se izgradila
nova bolnica na sjeveru Istre dio ulaganja bi bio vraćen u vrlo
kratkom roku. Osim što bi ulaganje u bolnicu na sjeveru Istre
anuliralo troškove prijevoza bolnica bi omogućila jednaku
zdravstvenu skrb građanima sjeverne Istre koji u državni proračun
uplaćuju znatno više od prosjeka koji uplaćuju građani RH.

KBC bi se na sjeveru Istre mogao graditi na već postojećim
mjestima na kojima se nalaze Domovi zdravlja, poput Doma zdravlja
u Umagu ili Poreču. Što se tiče lokacije bolnice koju predlažemo
ona bi se mogla nalaziti u mjestima koja su dobro prometno
povezana s ostatkom Istre, primjerice u Bujama, Umagu ili Poreču.
Time bi se znatno rasteretila bolnica u Puli gdje su liste čekanja
izrazito duge, a na specijalističke preglede čeka se i do dvije
godine.

S obzirom na to kako je glavni problem razvijanja zdravstvene
infrastrukture smještaj i zapošljavanje stručnog kadra bilo bi
potrebno napraviti analizu plaćanja, odnosno sufinanciranja
smještaja stručnog kadra u gradu u kojemu bi se bolnica nalazila.



Marin Miletić, zastupnik   __________________________


